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Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: „Zašto Vlada Federacije Bosne i Hercegovine ne 

preuzima nepokretnu imovinu (16 lokacija: Bradina, Šišeta, vojarna Jajce itd.), a koja joj je 

pripala prema Sporazumu iz 2008. godine (raspodjela entitetima neperspektivne vojne 

imovine)?“  

Pitanje postavljeno Predsjedništvu BiH: „Kada namjeravate odobriti Godišnju platformu o 

obavještajno-sigurnosnoj politici za 2013. i proslijediti je PSBiH na usvajanje?“ 
 


